
1 
 

ROMÂNIA  
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 
 

 

 

 

 

                                                PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului 

Hunedoara din  data de 29.04.2021 
 

Conducerea şedinţei este deschisă de d-nul Mircea-Marcel Popa care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 57/2021 
adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 
luni. 

D-nul Mircea-Marcel Popa: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru. 
Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului 

Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat 
prezenţa până la această oră un număr de 21 consilieri, conform apelului nominal făcut. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: d-nul Viceprimar Cătălin-
Florin Olar şi d-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău. 

Ca invitaţi participă online directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara.” 

 
Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 584/2021, iar proiectul ordinii 

de zi este menționat în anexa la aceasta. 
  
Ședinţa ordinară se desfășoară prin mijloace electronice, prin aplicația electronică 

”zoom”, cu participarea fizică a Președintelui de ședință, a Viceprimarului Municipiului 

Hunedoara și a d-nului Secretar General Militon Dănuţ Laslău, la sediul Primăriei Municipiului 

Hunedoara. 
 

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data prezentei 

şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în ședințele Consiliului Local desfășurate în 
data de 31.03.2021 și 09.04.2021. 

Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 09.04.2021 a fost semnat de către 
Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune aprobării Consiliului 
Local.” 

D-nul Mircea-Marcel Popa: 
”Procesul verbal se aprobă în unanimitate. 
Dau cuvântul d-lui Viceprimar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 

  „Proiectul ordinii de zi rămâne neschimbat”. 
 

D-nul Mircea-Marcel Popa: 
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri care se 

află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea nr.161/2003, cu 
modificările şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, că au 
obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori adoptarea actului administrativ, de la 
încheierea sau participarea la încheierea actului juridic respectiv, care ar putea produce un 
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folos material, astfel cum rezultă din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, „(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile 
prevăzute la alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul 
personal pe care îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la începutul 
şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârii 
consiliului, la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în 
condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța de 
Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare, şi legislaţia în materie privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se 
sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni.  

 
Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de 

hotărâri aflate pe ordinea de zi?” 

 

D-na Diana-Claudia Costa: 
„Domnule Secretar, Costa sunt. Aș dori să se consemneze că la punctul 19 nu particip 

la vot.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Deci punctul 19, se consemneză că doamna Costa nu participă la dezbateri și la vot. 

 
Pentru ședința de astăzi modalitatea de vot este următoarea: consilierii locali vor 

anunța verbal doar voturile „împotrivă” sau „abținere”.  

 

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Domnule Președinte, dacă îmi permiteți, înainte de a trece la votarea puntcului 1, nu 

s-a votat ordinea de zi, vreau să supunem la vot ordinea de zi.” 
 
Se supune la vot ordinea de zi care se aprobă în unanimitate.  

 
La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). Proiect 

de hotărâre nr. 81/15.03.2021 privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al 
Primăriei municipiului Hunedoara.    

 
Se dă cuvântul Viceprimarului (pentru inițiator) care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 93/2021 se aprobă în unanimitate.  

 
La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). Proiect 

de hotărâre nr. 97/01.04.2021 pentru aprobarea GHIDULUI SOLICITANTULUI pentru punerea în 
aplicare a Legii nr.350/2005 privind regimul finanţărilor nerambursabile din fondurile publice 
pentru activităţi non profit de interes general, cu modificările şi completările ulterioare, pentru anul 
2021. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului (pentru inițiator) care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 

Hotărârea nr. 94/2021 se aprobă în unanimitate.  
 

La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre nr. 98/05.04.2021 privind aprobarea volumului de masă lemnoasă care se 
recoltează la nivelul anului 2021, a modului de valorificare şi a priorităţilor privind valorificarea 
masei lemnoase provenite din fondul forestier proprietatea publică a municipiului Hunedoara.  

 
Se dă cuvântul Viceprimarului (pentru inițiator) care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Bună ziua, având în vedere toaletările din anii anteriori, soldate cu distrugerea și 

uscarea a sute de arbori, solicit un raport detaliat pentru anii 2019 și 2020 privind cantitatea de masă 
lemnoasă colectată, câți arbori au fost tăiați și numele persoanelor fizice și juridice care au 
achiziționat acest material lemnos. Și având în vedere modul în care s-au efectuat aceste toaletări în 
anii anteriori, stopate de subsemnatul prin demersurile făcute către autoritățile competente, voi vota 
împotrivă acest proiect de hotărâre.” 

 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
„O să vă rog să se consemneze și domnul consilier o să primească răspuns în scris.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Da, doar că trebuie să vin cu o mică completare. Aici nu discutăm despre toaletarea 

din oraș ci se discută despre masa lemnoasă din aceea pădure în care suntem și noi prin Ocolul 
Silvic care se va recolta. Deci nu discutăm despre arborii din oraș, bănuiesc că domnule consilier ați 
făcut referință la arborii din oraș. ” 
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D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
 „Arborii din oraș. Aș dori totuși raportul.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Da, da. Am înțeles asta doar că vroiam să fac diferența că proiectul de hotărâre nu 

se referă la arborii din oraș ci se referă la acei arbori din Ocolul Silvic din partea de pădure în care 
au intrat.” 

 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
 „Din domeniul public.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Tot domeniul public este și... Am înțeles, tocmai de aceea, nu vreau să mă înțelegeți 

greșit, eu am vrut doar să vin cu o lămurire.” 
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
 „Dacă se zicea din fondul forestier, era cu totul și cu totul altceva. Au zis domeniul 

public, arborii de pe magistrală...” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Am înțeles, am înțeles, tocmai de asta am simțit nevoia să vin cu o completare.” 
 
D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
 „Bine, mulțumesc.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 95/2021 se aprobă cu 20 voturi ”pentru” (Laura-Valentina Borca-

Lucan, Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin,  Sorin Ilea, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil 
Sevastru, Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel 
Popa, Petru Muntean, Ioan Constantin, Petre-Lucian Gherman, Marian Vasile, Diana-Claudia Costa, 
Sebastian-Alexandru Popa, Robert-Răzvan Harabagiu, Constantin Vâlceanu, Mirabela Moga) și 1 
vot  „împotrivă” (Claudiu-Ștefan Ionescu). 

 
La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 105/07.04.2021 privind încheierea unui act adiţional la contractul nr. 
1083/07.05.2012 cu modificările şi completările ulterioare, având ca obiect închirierea terenului în 
suprafață de 84 mp aparţinând domeniului public al Municipiului Hunedoara, cu destinația comerț 
mărfuri alimentare. 

   
Se dă cuvântul Viceprimarului (pentru inițiator) care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 96/2021 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 106/08.04.2021 privind avizarea solicitării Spitalului Municipal „Dr. 
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Alexandru Simionescu” Hunedoara pentru organizarea concursului  de ocupare a  funcţiei de şef 
secţie Neurologie. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului (pentru inițiator) care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 97/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 108/12.04.2021 privind modificarea Anexei nr. 2 din Hotărârea Consiliului 
Local al municipiului Hunedoara nr.417/2020 privind aprobarea structurii organizatorice – 
organigrama si a statului de funcții pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului 
Hunedoara si pentru Serviciile Publice fără personalitate juridica subordonate Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului (pentru inițiator) care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 98/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 109/13.04.2021 privind aprobarea dării în folosință gratuită Parohiei 
Ortodoxe Române Zlaști, a terenului înscris în CF nr. 72198 Hunedoara, proprietate publică a 
municipiului Hunedoara . 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului (pentru inițiator) care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 99/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată). 

Proiect de hotărâre nr. 110/14.04.2021 privind propunerea de trecere a unor terenuri aflate în 
proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
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proprietatea privată a actualilor deţinători  ai construcţiei. 
 
Se dă cuvântul Viceprimarului (pentru inițiator) care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 100/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). 

Proiect de hotărâre nr. 111/14.04.2021 privind analiza stadiului de înscriere a datelor în registrul 
agricol al Municipiului Hunedoara, pentru trimestrul I al anului 2021, precum și stabilirea măsurilor 
pentru eficientizarea acestei activități . 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului (pentru inițiator) care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 101/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 112/14.04.2021 privind aprobarea conturilor anuale de execuție a bugetelor 
precum și a situațiilor financiare ale unității administrativ – teritoriale Municipiul Hunedoara pe 
anul 2020. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului (pentru inițiator) care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 102/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 114/14.04.2021 privind aprobarea încheierii unui act adițional la contractul 
de concesiune nr.412/543/17.10.2018, cu modificările și completările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului (pentru inițiator) care prezintă Referatul de aprobare. 
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D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 103/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 12 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 115/14.04.2021  privind suspendarea pe durată determinată a tuturor 
drepturilor şi obligaţiilor ce decurg din contractul de închiriere nr. 317/323/12.10.2016 încheiat între 
Municipiul Hunedoara şi Societatea FITNESS CLUB SRL, cu modificările și completările 
ulterioare. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului (pentru inițiator) care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

D-na Mirabela-Laura Moga: 
„Mulțumesc mult. Eu am o nelămurire aici scrie că se aprobă supendarea pe durată 

determinată a tuturor drepturilor și obligațiilor, până la ridicarea tuturor restricțiilor care împiedică 
desfășurarea activității. Asta din cauza pandemiei. Din ce știu eu, activitatea se suspendă atunci când 
rata e mai mare de 4 ‰. În momentul ăsta la Hunedoara e de 3,5 sau sub 3,5. Deci, e oscilantă. 
Deci, pentru mine nu are sens proiectul ăsta de hotărâre. Mai rămâne pe ordinea de zi sau îl votăm, 
ce facem cu el?” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Doamnă consilier, dacă îmi  permiteți să vă citez din alin.(2), pentru că noi nu 

putem să convocăm Consiliul Local în funcție de cum este rata, și dacă îmi permiteți să vă citez din 
alin. (2) de la art. 1 spune în felul următor: suspendarea menționată la alin. (1) se va aplica de 
fiecare dată când incedența cazurilor de Covid pe raza municipiului Hunedoara constatată conform 
prevederilor legale este mai mare de 4 ‰, încetând când rata de incidență este sub 3,5. Adică în 
funcție de ce zice DSP-ul se va ridica sau va plăti pentru acel contract, pentru că de fapt e vorba de 
obligațiile contractale. Noi nu putem să strângem în fiecare zi Consiliul Local și am realizat o 
hotărâre care să se plieze pe prevederile legale și totodată e și o hotărâre corectă, consider eu. Că nu 
poate cineva să plătească, atâta timp cât nu își desfășoară activitatea.” 

 
D-na Mirabela-Laura Moga: 
 „Așa e, dar nu înțelegeam cum, care e mecanismul.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Sper că m-am făcut înțeles cu privire la alin. (2) sau dacă mai sunt nelămuriri vă 

stau la dispoziție.” 
 
D-nul Mircea-Marcel Popa: 
 „Mulțumim. Domnul Gherman.” 
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
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„Stimați colegi, cam același lucru vroiam să spun și eu, dacă tot am ridicat mâna 
acuma o să spun, probabil că sub o altă formă. În toată această perioadă noi, și când spun noi mă 
refer la consilierii locali PNL, am susținut absolut toate demersurile care presupun acordarea de 
facilități agenților economici afectați de situația creată prin această pandemie. Am avut chiar și niște 
inițiative care nu s-au concretizat din motive legale am înțeles. Și eu tot acest lucru vroiam să-l 
sesizez, să nu cumva să facem o greșeală pe formă. Bineînțeles, că suntem de acord cu acordarea 
acestor facilități dar, mi-a răspuns anticipat la întrebarea domnișoarei Moga, domnul Secretar. Eu 
vroiam să întreb dacă nu cumva se impune eliminarea alin. (1) de la art. 1 că nu mai are obiect. Dar, 
vă mulțumesc.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Cred că am fost destul de clar.” 
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
 „Da, da. Deci am spus, vă mulțumesc.” 
 
D-nul Mircea-Marcel Popa: 
 „Și noi vă mulțumim.” 
 
Întrucât nu  mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 104/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate absolută). 

Proiect de hotărâre  nr. 116/14.04.2021 privind aprobarea asocierii Municipiului Hunedoara prin 
Consiliul Local al Municipiului Hunedoara cu Judeţul Hunedoara prin Consiliul Judeţean 
Hunedoara, în vederea realizării în comun a unui proiect de interes judeţean. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului (pentru inițiator) care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

 În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri 
 
 D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Stimați colegi așa cum știm cu toții Corvinul este unul dintre cele trei brand-uri cu 

care de-a lungul timpului Hunedoara s-a făcut remarcată la nivel național și internațional. Unul 
dintre ele este siderurgia care din păcate nu prea mai este iar celălalt este Castelul. 

Bineînțeles, că agreez un eveniment prin care se punctează cei 100 de ani sau 
centenarul Corvinului dar, deocamdată nu știm dacă situația pandemică ne va permite ca acest 
eveniment să ia loc, e și trecut acolo în documentație. Aș vrea doar domnule Viceprimar, că dvs. 
sunteți aici, să fac o remarcă și anume faptul că mi se pare că 75 mii lei este o sumă prea mare 
pentru echipamente complete de joc, servicii de cazare și masă și editare și tipărire revistă. Sunt 
convins că veți face cu măsură aceste cheltuieli și nu vor ajunge la acest nivel, la 75 mii lei. Că 
oricât le-am întors și le-am sucit nu iasă această sumă. Eventual, jumătate 30 – 35 mii lei. Să nu se 
cheltuiască toată această sumă.” 

 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
„Bun, acum toate cheltuielile acestea se vor angaja legal. Acuma suma s-a aprobat, s-

a aprobat suma respectivă. Totul se va face legal, totul se va face transparent. Dacă dorește și 
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Minvest-ul să participe cu o mică sumă...suntem de acord.” 
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Asta o discutăm dar nu în cadrul ședinței. Sfatul meu este să încercați să cheltuiți cât 

mai puțin din această sumă fiindcă mi se pare una foarte mare pentru ceea ce este trecut aici, ca și 
cheltuieli. Vă mulțumesc.” 

 
Întrucât nu  mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 105/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 117/15.04.2021 pentru aprobarea execuţiei bugetului împrumutului intern al 
municipiului Hunedoara  pentru trimestrul I 2021. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului (pentru inițiator) care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 106/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 118/15.04.2021 pentru aprobarea execuţiei bugetelor secțiunii de funcționare 
și a secțiunii de dezvoltare pentru trimestrul I 2021. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului (pentru inițiator) care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 107/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr. 120/15.04.2021 privind aprobarea completării Anexei la Hotărârea 
Consiliului Local nr.339/2019 privind aprobarea Inventarului bunurilor imobile care alcătuiesc 
domeniul privat al municipiului Hunedoara, cu completările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului (pentru inițiator) care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 
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adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 108/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.121/15.04.2021 privind aprobarea dării în administrare către unitățile de 
învățământ preuniversitar din Hunedoara a bazei materiale, active fixe, proprietate publică a 
municipiului Hunedoara, precum și a dotărilor achiziționate prin proiectul PNDL II. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului (pentru inițiator) care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 109/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.122/15.04.2021 privind încheierea unui act adiţional la contractul de comodat 
nr. 126/26.04.2016, cu modificările și completările ulterioare, având ca obiect folosința gratuită a 
spațiului în suprafaţă de 36 mp, situat în Hunedoara, strada Constantin Brâncuși, bl. X2, cam. 3. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului (pentru inițiator) care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 110/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 19 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.123/15.04.2021 privind aprobarea închirierii prin licitație publică a unui 
spaţiu în suprafaţă utilă de 259 mp, situat în Municipiul Hunedoara str. George Enescu nr. 7 bl. 129, 
parter, judeţul Hunedoara, înscris în CF Hunedoara nr. 61780-C1-U6, nr. cad. 61780-C1-U6, 
aparţinând domeniului privat al Municipiului Hunedoara, cu destinaţia de spaţiu comercial. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului (pentru inițiator) care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Nu sunt înscrieri. Specificăm că doamna Costa nu participă  nici la dezbateri și nici 

la vot.” 
 
Hotărârea nr. 111/2021 se aprobă în unanimitate. (20 voturi)  
 
La punctul 20 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.124/15.04.2021 privind încheierea unui act adiţional la contractul de 
concesiune nr. 345/490/11.10.2017, având ca obiect terenul în suprafaţă de 75 mp situat în 
municipiul Hunedoara, B-dul Dacia, nr.14B, înscris în CF Hunedoara nr. 61255,  nr. topo 
2170/215/A, aferent spațiului comercial 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului (pentru inițiator) care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Doamna consilier Mirabela Moga are un amendament care nu a trecut de comisii și 

pe care o să-l supună atenției Consiliului.” 
 
D-na Mirabela-Laura Moga: 
„Da. În propunerea dvs. se spune că se prelungește durata contractului de concesiune 

pe o perioadă de trei ani începând cu data de 05.05.2021 până la data de 04.05.2024. În 
amendamentul meu am cerut să se prelungească durata contractului de concesiune pe o perioadă de 
10 ani începând de la data de 05.05. până la data de 04.05.2031. Am să și explic de ce. Din punctul 
meu de vedere, eu sunt antreprenor și am lucrat în mediul privat întotdeauna, inclusiv ca și director 
de dezvoltare. Concesioanarea pe trei ani îngrădește antreprenorului posibilitatea de a accesa linii de 
creditare care sunt atât de necesare în perioada asta de pandemie, cât și posibilitatea de a încheia 
contracte cu diverși furnizori. Practic îi îngrădim acestui om posibilitatea de a-și continua 
activitatea.  

Din punctul meu de vedere, vreau să subliniez faptul că acest om plătește taxe și 
impozite de aproape 13 mii lei în fiecare an la bugetul local, are angajați, respectiv o 
responsabilitate, precum și faptul că deține această afacere din anii '90. Dacă dvs. considerați că o 
concesiune pe 3 ani este ceea ce ar trebui să votăm, din punctul meu de vedere este greșit și nu aș 
vrea să  interpretez din punct de vedere politic pentru că nu sunt nici în PSD, nu sunt nici în PNL și 
nu mă interesează linsajul politic pe care probabil cineva încearcă să-l facă. Din punctul meu de 
vedere contează doar atât: că acest om care este un hunedorean, este antreprenor, contribuie la 
economia locală să poată să-și desfășoară activitatea corect și fără să i se pună bețe în roate. Deci 
dacă sunteți de bună credință veți aproba amendamentul meu.” 

 
D-nul Ciprian-Ștefan Palcău: 
 „Suntem de bună credință, dar nu se face nici un linsaj politic, doamna Mirabela 

Moga. Dacă se făcea linsaj politic nu intra pe ordinea de zi.” 
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D-na Mirabela-Laura Moga: 
 „Numai puțin. Dvs. știți ce înseamnă concesiune? Eu vă dau două exemple de 

proiecte de pe ordinea de zi. Unul la numărul 4 este vorba de un contract de închiriere pe 4 ani 
pentru un chioșc pentru care nu s-au făcut investiții, iar la punctul ... numai puțin acuma o să vă 
spun, mă uit pe hârtii.” 

 
D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
„Cred că situațiile nu sunt similare. Aici este doar o prelungire.” 
 
D-na Mirabela-Laura Moga: 
„Ascultați-mă, la punctul 23 este vorba de aprobarea concesionării pentru construcția 

unui centru comercial pe 49 de ani. Deci despre ce discutăm? Discutăm despre un om care face 
investiții din anii '90 într-un punct de lucru pe care îl are în Hunedoara și deține angajați de zeci de 
ani acolo și le plătește salariile și taxele la Hunedoara, și vorbim de ceva ce nu există încă dar facem 
o concesiune pe 49 de ani. Haideți să fim rezonabili.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Bun. Cred că putem pune capăt disputelor. Domnule Viceprimar mai aveți ceva de 

adăugat?” 
 
D-na Mirabela-Laura Moga: 
„Pur și simplu v-am explicat din punctul meu de vedere.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Am înțeles. Și se va supune amendamentul la vot.” 
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Să ne explice domnul Primar care este diferența între firma care concesionează pe 

49 de ani și firma lui Raul Scurtu care e de douăzeci și ceva de ani în oraș și primește o concesiune 
pe o perioadă de 10 ori mai mică.  Să ne răspundă domnul Viceprimar.” 

 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
„Domnul Scurtu a cerut și vânzarea acelui teren. Și nu vrem să-l încurcăm. Probabil 

că se va trece la vânzare, sau știu eu, se va pune discuția de vânzare și nu vrem să-l încurcăm pe o 
perioadă prea lungă.” 

 
D-na Mirabela-Laura Moga: 
„Păi, nu are sens ce spuneți dvs.”  
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Răspunsul acesta este amuzant domnule Viceprimar? Trebuie să râdem? Că nu mai 

știm. E bătaie de joc. Ne batem joc de cetățeni, de mediul economic? Nu știu, cum să luăm 
răspunsul dvs.? În glumă? Adică îi faceți un bine?” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Bun. Haideți să supunem la vot amendamentul.” 
 
D-na Mirabela-Laura Moga: 
„Numai puțin. Să înțeleagă toată lumea. Eu aș vrea să înțeleagă și colegii din PSD 

pentru că sunt lucruri importante care se întâmplă și am impresia că mulți ridică mâna fără să știe 
despre ce vorbim. Îmi pare rău că spun asta. Sau, mă rog, că sunt puși să ridice mâna.”  
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D-nul Mircea-Marcel Popa: 
„Domnișoara colegă, numai puțin. Dumneata crezi că colegii din PSD nu înțeleg? Că 

să înțeleagă și colegii…” 
 
D-na Mirabela-Laura Moga: 
„Păi, unii nu înțeleg, iar unii nu fac diferența între anumite lucruri. Dar mă rog, asta e 

altă discuție. În privința asta ar trebui să înțelegem un lucru. Faptul că se face o concesiune pe 3 ani 
sau pe 10 ani nu influențează vânzarea acelui spațiu către antreprenorul respectiv. Deci, că are o 
concesiune pe 10 ani sau că are pe 3 ani nu influențează vânzarea. Asta vreau să subliniez.” 

 
D-nul Mircea-Marcel Popa: 
„Da, bun mulțumesc. Hai să trecem la vot amendamentul colegei noastre.”  
 
Se supune la vot amendamentul doamnei Mirabela-Laura Moga, care întrunește 

12 voturi „împotrivă” (Laura-Valentina Borca-Lucan, Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin,  

Sorin Ilea, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil Sevastru, Horia-Trăian Gherghina, 

Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel Popa, Petru Muntean). 

 

Având în vedere faptul că amendamentul nu a întrunit numărul necesar de voturi 

”pentru”, acesta nu a fost adoptat.  
 
D-na Mirabela-Laura Moga: 
 „Nici nu mă așteptam la altceva, sincer.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Nu am înțeles. Vorbiți unul peste altul și nu vă înțeleg.” 
 
D-na Mirabela-Laura Moga: 
„E foarte rușinos cum faceți. Nu e vorba de cine e antreprenorul ăla, dar știind că 

votați împotrivă, închideți afacerea unui om și îi luați pâinea de la gură.... să vă fie rușine.” 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
 „Domnule Președinte, acuma s-a votat, eu zic că frustrările unuia și a aluia trebuie să 

le lăsăm deoparte.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Haideți să punem capăt disputelor de genul acesta neprincipiale, vă rog frumos să 

păstrăm o anumită decență în ședință. Vreau să supunem proiectul de hotărâre la vot și restul 
discuțiilor vă rog să le păstrați pentru diverse.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 112/2021 se aprobă cu 20 voturi ”pentru” (Laura-Valentina Borca-

Lucan, Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin,  Sorin Ilea, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil 
Sevastru, Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel 
Popa, Petru Muntean, Ioan Constantin, Petre-Lucian Gherman, Marian Vasile, Diana-Claudia Costa,  
Sebastian-Alexandru Popa, Robert-Răzvan Harabagiu, Constantin Vâlceanu, Claudiu-Ștefan 
Ionescu) și 1 vot  „împotrivă” (Mirabela Moga). 

 
La punctul 21 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
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Proiect de hotărâre nr.125/16.04.2021 privind stabilirea cotei părți ce revine titularilor dreptului de 
administrare a imobilelor proprietate publică a Municipiului Hunedoara din contravaloarea chiriei 
percepute de către aceştia în baza contractelor încheiate cu terţii, aflate în vigoare . 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului (pentru inițiator) care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 113/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 22 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.126/19.04.2021 privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli pe anul 
2021 pentru societatea PARC INDUSTRIAL S.R.L. Hunedoara, precum şi acordarea unui mandat 
reprezentantului Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la 
societatea PARC INDUSTRIAL S.R.L. Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului (pentru inițiator) care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 114/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 23 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.127/19.04.2021  privind aprobarea concesionării prin licitaţie publică a 
terenului în suprafață de  3.837 mp  situat în municipiul Hunedoara, Bd. Traian, nr. 5  înscris în CF 
nr. 67146 Hunedoara, nr. cadastral 67146 aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara în 
vederea construirii unui complex comercial. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului (pentru inițiator) care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Domnul Marian Vasile a depus un amendament la comisie, amendament care nu a 

trecut de comisie dar Regulamentul îi dă posibilitatea să îl susțină în Consiliu și să fie și votat.” 
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Și eu vreau să mă înscriu la cuvânt, după ce își susține domnul Marian Vasile 
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amendamentul.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „În regulă. Vă rog să vă susțineți amendamentul domnul Marian Vasile.” 
 
D-nul Vasile Marian: 
„Mulțumesc domnule Secretar. Domnule Președinte, domnule Viceprimar, stimați 

colegi aș dori să aduc în atenția dvs. un amendament pe care l-am depus în comisia care a a fost în 
ziua anterioară, în ideea în care doresc o transparență totală din partea factorilor de decizie care au 
fost numiți în această comisie de evaluare. Ca atare, doresc să subliniez faptul că nu am cerut 
înlocuirea unui coleg de al nostru consilier domnul Sorin Ilea, nu am nimic personal cu dânsul, cum 
nu am nimic personal cu nimeni dintre colegii mei, și datorită faptului că această comisie trebuie să 
fie formată dintr-un număr impar și nu am putut să propun suplimentare cu un singur membru, am 
decis să supunem la vot, un amendament prin care cer încă doi membri să facă parte din această 
comisie. Respectiv, doamna Mira Moga de la P.O.L. și domnul Popa Sebastian de la P.M.P., după 
cum se vede și s-a văzut și la hotărârea anterioară, doar cum hotăresc dânșii se poate vota și se 
aprobă sau nu în acest Consiliu Local. După cum vedeți nu este nimic politic, nu am numit un coleg 
de la PNL, am numit doi colegi din opoziție, de la alte formațiuni politice pentru a putea fi și noi în 
măsură de a afla în mod direct și transparent despre deciziile care se lua în această comisie de 
evaluare, ținând cont că acest proiect ajută foarte mult la dezvoltarea municipiului nostru. În comisie 
s-a votat 2 contra 1 – împotriva acestui amendament și nu înțeleg de ce pentru că nu am dispus 
înlocuirea nici unui coleg, dimpotrivă, prin suplimentarea acestei comisii cu încă doi membrii pot să 
spun că unde sunt mai multe minți luminate eu zic că vor fi mai multe idei mai bune, ca atare, vă 
rog din suflet, îmi doresc ca să fim și noi, colegii din opoziție angrenați în luarea deciziilor și în 
aflarea informațiilor care se petrec în Primăria Hunedoara. Ținând cont că din această comisie fac 
parte doar angajați ai Primăriei și respectiv subordonați domnului Primar PSD, cât și domnul coleg 
de la PSD, ca atare vă rugăm frumos să țineți cont și de noi, colegii din opoziție, și să ne angrenați și 
pe noi în această comisie. Vă mulțumesc frumos.”  

 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
„Din comisia respectivă nu fac parte doar angajați ai Primăriei, face parte și cred că 

cineva de la Finanțe. Este obligatoriu să participe și cineva extern, acolo se face un studiu de 
oportunitate. Acuma, și nouă ne-ar plăcea din opoziție să fim la guvernare, dar nu suntem. Ce să 
zic?” 

 
D-nul Vasile Marian: 
„Domnule Viceprimar, mulțumesc frumos de lămuriri. E vorba doar de ....” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Domnul Marian Vasile, nu vă auziți. Se face microfonie și nu vă auziți.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
D-nul Vasile Marian: 
„Bun. Vă rog să supunem la vot amendamentul meu. ” 
 
D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
„Numai puțin, vă rog frumos.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Am înțeles, domnul Gherman, doriți să luați cuvântul înainte de amendament sau 

după?” 
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D-nul Petre-Lucian Gherman: 
„Acum, acum aș dori că m-am înscris la cuvânt.”  
 
D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
„Dați-mi voie să fac o observație, vă rog frumos.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„O să vă permitem doamna Borca.” 
 
D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
„Pot să iau cuvântul?” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Poftiți.” 
 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
 „Lăsând la o parte orgoliile, lasând la o parte politica, aș vrea să încerc și eu cu 

câteva argumente să-i sensibilizez pe colegii de la putere, din Consiliul Local și să le spun că având 
în vedere faptul că este totuși o concesiune a unui teren foarte mare pe o durată foarte mare de timp, 
nu cred că încă două persoane încarcă nota de plată pentru această comisie deci nu există, știu eu, 
cheltuieli în plus, singurul lucru care îl aduc acești noi membrii sau acești membri în plus într-o 
comisie e că sunt mai multe creiere care gândesc acolo și decizia pe care o ia o astfel de comisie 
poate să fie mai bună. În vederea îmbunătățirii transparenței, în vederea îmbunătățirii, știu eu, luării 
deciziilor. Nu vrem să se întâmple ce s-a întâmplat acum câțiva ani în cazul vânzării terenului către 
o companie Schieffer. Știți, că s-a făcut foarte multă reclamă, a fost acolo o confruntare și politică, 
și de altă natură și nu vrem să se întâmple ce s-a întâmplat acolo. Dar vedem că investiția nu s-a mai 
realizat, nu s-au mai creat locurile de muncă promise în perioada respectivă de domnul Primar. Din 
acest motiv nu cred, nu văd, e doar o chestie de orgoliu. De ce nu ați accepta să fie încă două 
persoane în plus? Repet, nu sunt plătite, nu au nu știu ce privilegii, pur și simplu putem supraveghea 
mai atent în acest caz. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Doamna Borca, ați solicitat cuvântul.” 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
„Un expert, nu se pune problema acolo decât... iar în momentul în care  se va 

concesiona acel teren, bineînțeles se va trece prin Consiliu acea hotărâre. Adică va fi totală 
transparență și veți vedea cu toți colegii ceea ce se întâmplă în privința respectivă. Eu zic că și prea 
multă birocrație și prea mulți oameni îngreunează activitatea comisiei.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Doamna Borca, aveți cuvântul.” 
 
D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
„Da, eu vreau să-l întreb pe domnul consilier Marian Vasile care este coleg cu mine 

în comisie, și-a schimbat între timp amendamentul? Adică între timp de la ședința de comisie până 
astăzi. Pentru că la comisie l-a propus pe domnul consilier Ionescu, acuma ne propune pe 
domnișoara Moga.”  

 
D-nul Vasile Marian: 
„Îmi cer scuze. Pe domnul consilier Ionescu și Popa Sebastian. Da, îmi cer scuze. 

Aveți dreptate, așa am și scris și așa rămâne.” 
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D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Constat că dorește să ia cuvântul și doamna Moga. Să îi dăm cuvântul.” 
 
D-na Mirabela-Laura Moga: 
„Da mulțumesc. Mulțumesc că mi-ați dat voie să vorbesc am văzut că cineva m-a pus 

pe mute înainte. Asta vroiam să spun și eu. Este vorba de domnul Ionescu nu despre mine, așa că 
stați liniștiți.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Supunem amendamentul la vot.”  
 
Se supune la vot amendamentul domnului Vasile Mairin, care întrunește 13 voturi 

„împotrivă” (Laura-Valentina Borca-Lucan, Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin,  Sorin Ilea, 

Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil Sevastru, Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan 

Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel Popa, Petru Muntean, Ioan Constantin). 

 

Având în vedere faptul că amendamentul nu a întrunit numărul necesar de voturi 

”pentru”, acesta nu a fost adoptat.  
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 115/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.128/19.04.2021 privind încheierea unui act adiţional la contractul nr. 
119/11.02.2021 de preluare a dreptului de concesiune asupra terenului în suprafață de 320 mp, 
aparținând municipiului Hunedoara, parte din terenul înscris în C.F.  Hunedoara nr. 69221. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului (pentru inițiator) care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 116/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 25 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.129/20.04.2021 privind participarea municipiului Hunedoara prin Consiliul 
Local al municipiului Hunedoara în calitate de coorganizator alături de Asociația „Ordinul Arcașilor 
Hunedoarei”, la organizarea evenimentului ”Cupa Ioan Corvin”, care se va desfășura la Hunedoara 
în data de 26 mai 2021. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului (pentru inițiator) care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 117/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 26 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre nr.130/21.04.2021 privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul 
privat  al municipiului Hunedoara  a terenului înscris în CF nr. 68675 Hunedoara, situat pe 
Bulevardul Corvin nr.3, municipiul Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului (pentru inițiator) care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 118/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 27 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată). 

Proiect de hotărâre nr. 131/21.04.2021 privind aprobarea cumpărării imobilului - teren situat în 
municipiul Hunedoara, înscris în CF 68374 Hunedoara, nr. cad. 3012, în suprafaţă de 5.188 mp, 
necesar extinderii cimitirului „Valea Seacă” . 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului (pentru inițiator) care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 119/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 28 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). 

Proiect de hotărâre nr. 119/15.04.2021 privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă  pentru perioada 01.05.2021-31.07.2021. 

 
Se dă cuvântul Viceprimarului (pentru inițiator) care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
 
Domnul Constantin Ioan: 
„Pentru această perioadă, președinte propun pe domnul consilier Olar Cătălin.” 
 
Hotărârea nr. 120/2021 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 29 al ordinii de zi. Prezentarea petiției doamnei Nae Ecaterina 

adresată Guvernului României, redirecționată Consiliului Local al Municipiului Hunedoara și 
înregistrată sub nr.20168/18.03.2021, precum și răspunsul comunicat acesteia. 

 
La punctul 30 al ordinii de zi. Diverse 
 
Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Domnule Marian, aveți cuvântul.” 

 
Dnul Vasile Marian: 
”Da, mulțumesc. Acum mă aud mai bine că am trecut pe un alt dispozitiv.” 

 
Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Bine, în regulă. Perfect vă auziți acum.” 

 
Dnul Vasile Marian: 
”Bine, mulțumesc frumos. Domnule Viceprimar, o întrebare la dumneavoastră. Aș 

dori să mă lămuriți și pe mine. De ce nu se face mai mult pentru atragerea și încurajarea cetățenilor 
pentru a se vaccina împotriva acestei pandemii? Întreb acest lucru deoarece, am vrut să mă vaccinez 
și eu aici la Hunedoara, m-am înscris pe lista de așteptare la singurul centru din Hunedoara, la Casa 
Pensionarilor, erau 3000 și ceva de persoane în așteptare. Am ales alt centru, de exemplu la Ilia, 
unde în câteva zile mi-a și venit rândul și am observat că în multe alte localități mult mai mici sunt 
chiar câte două, trei centre de vaccinare. La Deva după cum bine ați văzut s-a făcut și acel ”drive” 
să se vaccineze în mașină, adică fiecare localitate sau mă rog, Primărie, administrație, caută soluții, 
la noi, nu știu, parcă nu există interes, nu se dorește așa ceva? Sau nu se găsesc soluții? Vreți să vă 
ajutăm și noi cei de la PNL? Că noi putem găsi soluțiile. Am și găsit după cum știți. De la noi din 
oraș s-a făcut o zi de vaccinare pentru anumite persoane și putem să vă ajutăm dacă cumva nu aveți 
soluțiile necesare. Mulțumesc.” 
 

Dnul Viceprimar Cătălin Florin Olar: 
”Haideți să vă explic. La Centrul nostru de vaccinare există șase fluxuri de vaccinare, 

la care acum se funcționează cu unul. Se funcționează cu un flux de vaccinare pentru că acest lucru 
ține de DSP. DSP – ul ne aprobă limita de vaccinuri zilnice pe care le putem face în oraș. S-au purtat 
discuții cu DSP – ul să mărim fluxul, dar din păcate nu sunt suficiente vaccinuri. Noi am putea să 
vaccinăm pe șase fluxuri de vaccinare. În momentul în care primim de la DSP vaccinuri sau mă rog, 
ne ajutați dumneavoastră prin Uniunea Europeană sau prin…așa…, atunci putem vaccina mai mult. 
Noi avem capacitate iar dacă aveți curiozitatea să treceți pe la Centrul de vaccinare, veți vedea sau 
să le întrebați pe doamnele doctor de acolo, veți vedea că se vaccinează cu atât cât se primește 
zilnic. Nu putem, nu noi decidem cât vaccinăm. Noi vaccinăm cu câte vaccinuri primim. Se 
vaccinează tot, în fiecare zi. S-a cerut suplimentarea, s-a discutat cu domnul Director Mezei de la 
DSP, să se găsească soluțiile respective, dar încă o dată, noi ce putem face ca și administrație locală, 
este să punem la dispoziție infrastructura care infrastructură, există. Noi încă din Decembrie sau din 
Ianuarie când am deschis la Colegiul ”Traian Lalescu”, am deschis un Centru de vaccinare cu șase 
fluxuri. La un moment dat s-a mers pe două fluxuri, prin care se vaccina cu Pfizer și Moderna, s-a 
renunțat la vaccinul Moderna și se merge pe un singur flux. Noi putem vaccina de șase ori mai mult, 
dar acum dacă vorbiți dumneavoastră care vă știți mai bine cu domnul Prefect sau cu domnul Mezei 
sau…, puteți să faceți puțin de lobby să ne ajutați.” 

 
 
 
Dnul Vasile Marian: 
”Domnule Viceprimar, nu este chestia că ne știm sau nu. Ideea este că să venim în 

întâmpinarea cetățenilor, mai ales a celor care nu se pricep să se înscrie pe platforma de înscriere, și 
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după cum ați observat mai nou nici nu mai este nevoie de înscriere.” 
 
Dnul Viceprimar Cătălin Florin Olar: 
”Cetățenii care nu se pricep, pot să apeleze la Serviciul nostru de Asistență Socială. 

Cetățenii care nu se pricep, pot să apeleze la medicii de familie. Problema este că și dacă avem 
acum, astăzi 300 de oameni să-i vaccinez, eu nu pot să vaccinez mai mult de 84, cât îmi dă voie 
platforma. Asta este problema.” 

 
Dnul Vasile Marian: 
”Pentru că avem un singur Centru de vaccinare. Dacă ar fi două, trei centre, ar fi 

84*3 de exemplu, da? Și atunci sa-r mări numărul de vaccinări.” 
 
Dnul Viceprimar Cătălin Florin Olar: 
”Nu este vorba de Centre de vaccinare. Este vorba de fluxul de vaccinare. S-a cerut 

acum, chiar ieri s-a discutat cu domnul Mezei și s-a cerut încă două fluxuri să ne dea voie. Problema 
nu este că nu avem fluxurile, faceți o confuzie. Centrul de vaccinare, este Centrul pe care îl știți 
acum la Casa Pensionarilor. Acolo sunt șase fluxuri de vaccinare. Acolo se funcționează doar cu 
unul pentru că așa ne dă voie DSP – ul. În momentul în care DSP – ul, ne mai deschide fluxuri de 
vaccinare, noi putem mări capacitatea acolo. Avem contracte cu medicii, avem contracte cu 
asistentele, avem contracte cu referenții. Nu se pune problema de a nu asigura, cum să vă zic, 
asistența în vederea vaccinării, dar problema este că trebuie să ni se deschidă fluxurile. Noi la fel 
vaccinăm, ori că vaccinăm la Grădina Zoologică, ori că vaccinăm la Casa Pensionarilor. Problema 
este de flux.” 

 
Dnul Vasile Marian: 
”Bine, atunci dacă este cum spuneți dumneavoastră, nu înțeleg de ce în alte părți se 

pot asigura fluxuri și doar la Hunedoara nu se poate asigura fluxul de a se vaccina mai multe 
persoane zilnic.” 

 
Dnul Viceprimar Cătălin Florin Olar: 
”Asta ține de Administrația Centrală.” 
 
Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Dați-mi voie să intervin. Ce înțeleg din toată discuția este că, nu este vorba nici de 

Centru nici de fluxuri. Noi suntem pregătiți cu șase fluxuri, doar că nu primim vaccinuri. Deci 
despre vaccin este vorba. Nu poți să vaccinezi mai mult de 80 de persoane dacă nu primești mai 
mult de 80 de vaccinuri.” 

 
Dnul Viceprimar Cătălin Florin Olar: 
”Și inclusiv trebuie să ni se deschidă fluxul, platforma. Pentru că oamenii respectivi 

intră pe un flux, pe o platformă. Trebuie să se deschidă încă o platformă să se poată vaccina în plus.” 
 
 
Dnul Mircea – Marcel Popa: 
”Vă mulțumim. Mai are cineva alte probleme?”  
 
Dnul Robert – Răzvan Hrabagiu: 
”Nu știu, eu am fost la Deva ieri și m-am vaccinat în parcare. Așa că se poate 

vaccina.” 
 
Dnul Mircea – Marcel Popa: 
”Foarte bine.” 
 
Dnul Viceprimar Cătălin Florin Olar: 
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”Dacă ne-ar da voie DSP – ul și noi am putea vaccina în parcare la Kaufland. 
Problema este, să ne dea voie.” 

 
Dnul Mircea – Marcel Popa: 
”Corect. Vă mulțumim domnule Viceprimar.” 
 
Dnul Sorin Ilea: 
”Dacă îmi permiteți.” 
 
Dnul Mircea – Marcel Popa: 
”Da, domnule Ilea.” 
 
Dnul Sorin Ilea: 
”Vreau să informez și eu pe colegi o speță. Arcelor Mittal Hunedoara a luat legătura 

cu DSP Deva pentru deschiderea unei linii de vaccinare. Ni s-a comunicat de la DSP să facem liste 
nominale cu persoanele să le comunicăm câte persoane sunt, cu vaccinul Pfizer. După ce am anunțat 
că avem 200 de persoane, că avem centrul de la Pestișul Mic pentru vaccinare, cei de la DSP mi-au 
spus ”vă vaccinăm cu Astra Zeneca”, situație în care oamenii au renunțat să se mai vaccineze.” 

 
Dnul Mircea – Marcel Popa: 
”Mulțumim domnule Ilea pentru informație.  
Domnilor colegi, vă mulțumesc că m-ați suportat două luni ca și președinte de 

ședință. Dați-mi voie să vă urez Sărbători Fericite tuturor, sănătate întregii familii, tuturor celor 
dragi, să ne vedem și să ne auzim sănătoși. Doamne ajută.” 
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